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It is very rare for a newcomer band to reach the #1 Spotify Viral Charts in Austria and #6 in Germany with their debut single. However, this happened to NAKED CAMEO - Lukas Maletzky (git/voc), Maria Solberger (synth/backing voc), Patrick Pillichshammer (drums) and Jakob “Jackson” Preßmair (bass) – with their first single “Luddite”. 
 
The young band, originally from Upper Austria, is now living in Vienna and shifts between Electronica, Pop und RnB. They impress with organic beats and extensive synths.
 
2017, the band has been nominated for the new Austrian Music Export Award “XA” and the international prestigious “European Border Breakers Award”. 
Their debut album “Of Two Minds” was released on March 2nd via Futuresfuture and was entirely produced by Marco Kleebauer (Leyya). 
 
Naked Cameo already gained experience in live shows at renowned Austrian festivals such as the Waves Festival and the Ahoi Pop Festival, as well as the supporting act of Wolf Alice in Vienna.
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Es kommt selten bis nie vor, dass eine Newcomer Band mit ihrem Debüt auf Platz 1 der Spotify Viral Charts in Österreich und Platz 6 in Deutschland chartet. Naked Cameo – das sind Lukas Maletzky (Gitarre und Vox), Maria Solberger (Synths und Backing Vox), Patrick Pillichshammer (Schlagzeug) und Jakob "Jackson" Preßmair (Bass) -  haben es mit ihrer Single "Luddite" geschafft. 
 
Die junge Band ursprünglich aus Oberösterreich, jetzt in Wien lebend bewegt sich zwischen Electronica, Pop und RnB und besticht mit organischen Beats und flächigen Synths. 
 
2017 wurde die Band sowohl für den neuen österreichischen Musik Exportpreis "XA", sowie für den international renommierten "European Border Breakers Award" nominiert. Das Debütalbum "Of two minds" wird Anfang diesen Jahres erscheinen und wurde zur Gänze von Marco Kleebauer (Leyya) produziert. Die Album Release Show fand am 2. März 2018 in der Grellen Forelle in Wien statt.
 
Erfahrungen bei Live Shows durften Naked Cameo bereits auf namhaften österreichischen Festivals wie dem Waves Festival und dem Ahoi Pop Festival, sowie als Support Act von Wolf Alice in Wien sammeln.

